
 

 

 

 
 
 
Referat af bestyrelsesmøde den 27. maj 2013 
 
 
Fakta på tømmerhandlens grund 
Vi har kontakt til bygherrer om hele byggeriet af Fakta. Der kommer uddybende 
beskrivelse i Englybladet. 
 
Forskønnelsesudvalget 
Forskønnelsesudvalget foreslår at skille os af med borde-/bænkesættene, der står i en 
bunke på fællesgrunden. De bliver ikke brugt, så man kan bare hente et sæt, hvis man vil 
have et. Forskønnelsesudvalget får ansvaret for at komme af med bordene, hvis ingen har 
taget dem inden. Forskønnelsesudvalget har et budget, som kan bruges til fx nye bordsæt. 
Det samme gælder for køb af fx nye fodboldmål, vedligehold af legepladsen mv. 
 
Havemanden 
Flemming er trådt tilbage som havemand. Stephen, suppleant, har overtaget hvervet. Som 
nævnt på generalforsamlingen har der ikke været overblik over havemandens tidsforbrug. 
Det får vi styr på nu, så tidsforbrug og løn stemmer overens. 
 
Forespørgsel om bestyrelsens holdning til at yde havelejelån 
Et medlem har foreslået, at medlemmer, der kommer i klemme ved havelejestigning, kan 
låne til havelejen af Englys opsparing. Umiddelbart ser bestyrelsen problemer med 
administration mv. af en sådan ordning, og kan derfor ikke støtte forslaget. 
 
Affald 
Vi beder kommunen om at sætte frekvensen for tømning af pap, plast, papir m.fl. op. 
 
Tinglysning af vedtægter på haverne ifb. med kreditlån 
Desværre trækker tinglysningen af vedtægter på de tilmeldte haver ud, men pt. ligger alle 
fuldmagter hos Tinglysningen, så vi venter spændt. Vi har besluttet at bestille en 
vejledning fra advokaten, så man selv kan tinglyse vedtægterne på sin have, hvis man 
ikke er gået med i ordningen nu. 
 
Byggeansøgning 
Have 2 har ansøgt om at bygge et skur. Vi behandler sagen. 
 

Næste møde den 25. juni kl. 19 hos Frank, have 51 
 


